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Burmistrz Miasta Sierpc

Rada Miejska Sierpca

ul. Piastowska I la

09-200 Sierpc

Rada Nadzorcza Społdzielni Mięszkaniowej Lokatorsko-Własnościowej w

Sierpcu na posiedzeniu w dniu 26 lutego 2019 r. postanowiła wystąpić z prośbą do

Pana Burmistrza Miasta i szanownych państwa Radnych Miasta Sierpca w

następującej sprawie'

Zwtacamy się z proŚbą o podjęcie uchwały przewidującej udzielenie członkom

i mieszkańcom naszej Spółdzielni, a takŻę naszej Spółdzielni Mieszkaniowej

bonifikaty związanej Z wniesieniem jednorazowej opłaty za przekształcenie na

własnośó gruntów, które dotychczas były w uzytkowaniu wieczystym.

Liczymy, tŻ wzorem innych jednostek samorządu terytorialnego będzię nie

mniejsza niŻ przewiduje to ustawa o przekształceniu prawa uzytkowanie wieczystego

na gruntach Skarbu Państwa.

Wierzymy' Ze nowo wybrany samorząd, w gronie ktorych znajdują się liczni

mieszkańcy naszej Społdzieln1 Zę ztoz[mieniem przyjmą powyŻszą prośbę, albowiem

wielokrotnię w zapowtedziach wyb orczych kandydatów na Radnych słyszeliśmy

zapewnienia, iz dobro mieszkańców Sierpca jest cęlęm ich działania.

Jednocześnie rozumiemy, jednorazowa wpłata z postulowaną ptzez Nas

bonifikatą będzie lepszym rozwiązaniem dla budzetu Miasta, niŻ podzielone na 20 lat

wpłaty, ktore zracjt wysokości będą stanowiĘ drobną częśc w budzecie miasta.

Jako członkowie Rady Nadzorczej konczący za kilka miesięcy swą kadencję

pragniemy ptzy okaĄi podziękowaÓ zabardzo dobrą współpracę pomiędzy władzami

Miasta Sierpca a fiaszą Spółdzielnią.
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Mięszkańcy naszej Spółdzielni stanowią 40oń ludności miejskiej, liczymy na

Życzliwośc w przychylnym ustosunkowaniu się do naszej prośby.
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